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a r m a n m e l i . i r

مدیران ورزش ما قدرت طلب 
هستند 

 1976 المپیک  نایب قهرمان  تسنیم: 
مونترال در مورد اختلاف فدراسیون کشتی 
و وزارت ورزش بر سر اساسنامه فدراسیون که 
به تایید اتحادیه جهانی رسیده است، گفت: 
متاسفانه ما نه فدراسیون های جهانی و نه 
مراکز بین المللی را در ورزش قبول نداریم و 
همه جا فقط سیاست های فردی خودمان 
نداشتن  هم  همیشه  می کنیم.  اعمال  را 
ارتباطات بین المللی به ما ضربه زده است. بعد 
به جای اینکه نفراتی که در اتحادیه جهانی و 
فدراسیون های جهانی سایر رشته ها داشتیم را 
تقویت و حمایت کنیم، وقت مان با اختلافات 
داخلی سپری شده است. الان هاشمی طبا را 
برداشتند که آقای  ایکس را بگذارند، اما چه 
شد؟ شاپور غلامرضا که رفت، سال ها زمان برد 
که هاشمی طبا جایش را در کمیته بین المللی 
المپیک گرفت. بعداز هاشمی طبا هم صاحب 
کرسی موثری نشدیم. منصور برزگر تاکیدکرد:. 
حقیقت این است که اگر میز وفا داشت تو 
پشتش نمی نشستی و رئیس قبلی می ماند! 
برزگر گفت: بیاید واقع گرا باشید، واقعیت 
این است که فدراسیون جهانی، به فدراسیون 
ملی توجه می کند نه به وزارت ورزش. طرف 
حسابش فدراسیون است. اینکه قدرت طلبی 
.. را بخواهیم راس کار  بکنیم و پسرخاله و.
بیاوریم، این می شود که نخبه ها می روند. 
وقتی به آنها بها ندهیم، می روند و بعد آدم های 
کوچک در راس قرار می گیرند. متاسفانه 

مدیران ورزش ما قدرت طلب هستند.

خارجازمستطیلسبز

 »بنی یاس« حریف استقلال شد
 »شارجه« به سپاهان خورد 

دیدارهای  برگزاری  از  رنکینگ  فوتی 
آینده  فصل  آسیا  قهرمانان  لیگ  پلی آف 
خبر داد. فوتی رنکینگ از انجام قرعه کشی 
پلی آف لیگ قهرمانان آسیا در فصل ۲۰۲۲ 
خبر داد جایی که دو تیم پرسپولیس و فولاد 
قهرمان های لیگ و جام حذفی دو سهمیه 
مستقیم ایران در این رقابت ها هستند. استقلال 
و سپاهان نیز باید در پلی آف حاضر شوند و بر 
این اساس آبی های تهران با بنی یاس امارات 
دیدار می کند و سپاهان به دیدار شارجه 
خواهد رفت. البته این در حالی است که هنوز 
حضور تیم های استقلال و پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا قطعی نیست و کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در حال بررسی مجوز حرفه ای این 
تیم هاست.  نماینده های تاجیکستان، لبنان و 

کره شمالی هم حضور ندارند.

دیـــدگــاه

با توجه به اینکه تیم پرسپولیس سال ها قهرمان بلامنازع 
فوتبال کشورمان محسوب می شود، سطح انتظار از این 
تیم بالاست. در اختیارداشتن بازیکنانی همانند حسین 
کنعانی زادگان و احمد نوراللهی برای هر تیمی یک نعمت 
و غنیمت بزرگ است و سرخپوشان این ۲ بازیکن را به طور 
همزمان از دست دادند و این موضوع شرایط را برای آنها سخت 
کرده است. پیداکردن ترکیب تیم در نبود کنعانی زادگان و 
نوراللهی و جاافتادن نفرات جدید در ساختار تیمی پرسپولیس 
زمانبر است. به نظرم باید در قبال پرسپولیس فعلی صبور باشیم. 
من بسیار خوش بین هستم که تیم پرسپولیس می تواند از این 
روز ها عبور کند و مجددا به کیفیت و سطح مناسب دست پیدا 
کند. قرار است تبلیغات محیطی به باشگاه ها واگذار شود. اگر 
ساخت وساز حرفه ای برای این موضوع وجود داشته باشد، 
درواقع انتخاب خوب و تصمیم منطقی به سود اقتصاد فوتبال 
کشورمان است. متاسفانه اجحاف بزرگی به باشگاه های ما 
صورت می گیرد. تبلیغات محیطی کمک می کند تا باشگاه ها 
برنامه های بلندمدتی را طرح ریزی کنند. من اتفاقات رخ 
داده برای پرسپولیس را ناکامی نمی دانم و می تواند بخشی 
از فرآیند یک تیم، مربی و بازیکن باشد و قرار نیست همیشه 
بهترین ها برای سرخپوشان رقم بخورد. فوتبال بازی اشتباهات 
است و بخشی از نتایج به واسطه همین موضوع رقم می خورد. 
به هرحال تیم پرسپولیس نیازمند تقویت است. در مجموع من 
ناکامی و ناکارآمدی را احساس نمی کنم و با داشتن زمان بیشتر 
و جذب بازیکنان مدنظر، سرخپوشان روز های بهتری را تجربه 

خواهند کرد.

به پرسپولیس خوش بین هستم  علیرضا حقیقی سنگربان سابق تیم ملی 
فوتبال ایران که تلاش می کند دوباره در جمع 
ملی پوشان حضور داشته باشد در مورد مسائل 

مختلفی  صحبت کرد:
  بازی با استقلال چطور بود؟

بازی خوبی بود و پس از مدت ها تماشاگران 
بازگشته بودند. دل مان برای حضور تماشاگران 

تنگ شده بود.تیم ما هم خوب بازی کرد.
  یک زمانی می گفتند گزینه حضور در 

استقلال هستی!
بحث آن وجود داشت، من خودم را یک 
پرسپولیسی اصیل می دانم. در خارج شاید 
بازیکنی از میلان به اینتر برود یا از بارسلونا به 
رئال برود ولی در ایران شرایط متفاوت است. 
برای من به عنوان یک پرسپولیسی اصیل 
هستم، نشدنی است که در استقلال باشم و 
نمی خواهم بگویم که استقلال تیم کوچکی 
است چون آنها یکی قطب های فوتبال ایران 
هستند و تماشاگران بسیاری دارند و همینطور 
پیشکسوتان خیلی خوبی دارند که یکی از 
آنها یعنی آقای شاهرخ بیانی در تیم ما حضور 
دارند و بزرگ ما هستند. این مسائل در فوتبال 
وجود دارد و ما هم چیزی به دل نمی گیریم. 
یک مسابقه بود که اگرچه با تساوی به پایان 
رسید ولی تساوی قشنگی بود و هر دو تیم هم 

موقعیت داشتند.
  با توجه به وضعیتی که داری به 

بازگشت به تیم ملی فکر می کنی؟
که  دارند  یک ضرب المثلی  انگلیسی ها 
می گویند غیرممکن، غیرممکن است. من 
واقعا به این باور دارم. من نمی توانم درباره 
دروازه بان های تیم ملی نظر بدهم چون همه 
آرزوی  برایشان  و  می کشند  زحمت  آنها 
موفقیت دارم. الان هم سرمربی تیم ملی آقای 
اسکوچیچ هستند که واقعا عالی نتیجه گرفتند 
هرچند خیلی منتقد دارند. الان تیم برتر آسیا 
هستیم و یکسال خیلی راحتی برای ماست که 
به جام جهانی صعود کنیم. ایشان طرز تفکر 
خودشان را دارند و همیشه گفتم هر زمان که به 
من نیاز باشد مثل یک سرباز در اختیار تیم ملی 
هستم و تمام سعی و تلاشم را می کنم که دوباره 
به دروازه تیم ملی برگردم و بتوانم به تیم ملی 
کشورم کمک کنم. امیدوارم این اتفاق بیفتد 
چون خیلی سختی کشیدم و از اینجا به بعد اول 

دست خدا و بعد دست سرمربی تیم ملی است.

گفــتوگــو
علیرضا حقیقی: 

 دل مان برای 
 حضور تماشاگران 

تنگ شده بود

تسنیم: ستار همدانی درباره شرایط تیم استقلال در 
مسابقات لیگ برتر فوتبال اظهار داشت: پس از تحولات 
مدیریتی، ارکان باشگاه استقلال به همبستگی رسیدند و اتحاد 
به باشگاه بازگشت. بازیکنان، مدیران و مربیان استقلال دیگر 
مقابل هم نیستند، اما برخی مشکلات ساختاری و فنی همچنان 
در باشگاه وجود دارد. خوشبختانه تیم جدیدی تشکیل شده 
است که از بازیکنان جوان و باانگیزه بهره می برد و هماهنگی 
آنها زمان می برد. وی تصریح کرد: خط هافبک، موتور محرکه 
هر تیم است و ضعف عمده استقلال را در وسط زمین می بینم. 
هافبک های ما باید دوندگی و جنگندگی بیشتر و بازیسازی 
بهتری داشته باشند. درباره کیفیت رودی .ژستد تردید دارم، اما 
کوین .یامگا بازیکن بسیار خوبی محسوب می شود. پیشکسوت 
استقلال راجع به وضعیت دفاعی این تیم خاطرنشان کرد: 
استقلال تاکنون تنها یک گل دریافت کرده است و همین 
مساله نشان می دهد تیم ساختار دفاعی خوبی دارد. بازیکنان 
باکیفیتی به تیم آمده اند، اما خط هافبک استقلال اینقدر خلاق 
نیست که فرصت گلزنی ایجاد کند و 
پاس های خوبی بدهد تا مهاجمان 
تغذیه شوند. آنها باید در حمله به 
خوبی یکدیگر را حمایت کنند. 
همدانی درباره امتیازات از دست 
رفته شاگردان فرهاد مجیدی در 
دو هفته گذشته لیگ برتر افزود: 
خوشبختانه امتیازات استقلال 
در دو هفته ای از دست رفت 
که همین اتفاق برای رقبا 
نیز رخ داد. استقلال باید 
هفته به هفته بهتر شود و 
فکر می کنم امسال رقابت 
دشواری برای قهرمانی 
دارد. باشگاه های گل گهر، 
پرسپولیس  و  سپاهان 
خوبی  بسیار  تیم های 
بسته اند و استقلال کار 

آسانی نخواهد داشت.

فوتبالداخلی

فرزادآشوبی
کارشناس فوتبال   

ناصر محمدخانی در مورد شرایط تیم پرسپولیس در 
لیگ برتر اظهارداشت: شرایط تیم خوب است و مشکلی 
ندارد. یک باخت و ۲ مساوی دلیل بر این نیست که وضعیت 
3 امتیاز با  پرسپولیس نامناسب است. ما اکنون فقط 
صدرجدول فاصله داریم. اگر پرسپولیس دو برد متوالی در 
این فصل بیاورد شک نکنید روی غلتک پیروزی خواهد افتاد 
و دیگر به هیچ تیمی باج نمی دهد. وی افزود: بازیکنان جوان و 
جویای نامی به پرسپولیس آمده اند که می خواهند به تیم ملی 

برسند. بنابراین برای اینکه پرسپولیس دوباره همان تیم 
منسجم فصل گذشته شود نیاز به زمان دارد  بازیکن اسبق 
پرسپولیس در مورد اینکه برخی کارشناسان معتقدند تیم 
به بن بست تاکتیکی رسیده، گفت: این حرف را قبول ندارم. 
تیمی که 5 سال پشت سرهم قهرمان شده است ممکن است 
در سال ششم دچار فراز و نشیبی شود و این هم طبیعی است. 
بایرن مونیخ هم ممکن است بعداز چند قهرمانی متوالی دوباره 
دچار فراز و نشیب شود اما خیلی سریع به جمع مدعیان و 

کورس قهرمانی برمی گردد. پرسپولیس اکنون نیاز به حمایت 
و هماهنگی دارد. هواداران باید سعه صدر داشته باشند و 
صبوری به خرج بدهند. فقط سه امتیاز از تیم صدرنشین 
مسابقات کمتر داریم. وی تصریح کرد: مساله مهمی که شاید 
برخی در نظر نگیرند این است که در لیگ برتر گاهی تیمی 
بدنسازی سطحی انجام بدهد و در شروع مسابقات امتیاز 
بگیرد در ادامه و دوربرگشت بازیکنان این تیم ها کم می آورند 
اما تیمی که بدنسازی اصولی داشته شاید در شروع مسابقات 
بدن بازیکنانش سنگین باشد اما به مرور تیم از نظر بدنی و 
فنی آماده  تر خواهد شد و کم کم اوج می گیرد. پرسپولیس 
بدنسازی عالی داشته است و قطعا در ادامه مسابقات بهتر 

نتیجه خواهد گرفت.. 

ناصر محمدخانی: 

»پرسپولیس«  به بن بست تاکتیکی نرسیده است

»رونالدو« هم منجی همبازی خود نشد

تمام گزینه های »منچستر« برای جایگزینی »سولسشایر«! 
به  »رونالدو«  بازگشت  آرمان ملی: 
جاری  فصل  ابتدای  در  »اولدترافورد« 
باعث نشد که تیم »منچستر« با هدایت 
این  باشد.  موفق  بتواند  »سولسشایر« 
مربی جوان روز یکشنبه برکنار شد و حالا 
نام های بزرگی برای نشستن روی نیمکت 

شیاطین سرخ مطرح می شود. 
  اخراج سرمربی

باشگاه منچستریونایتد روز یکشنبه در 
پی تداوم نتایج ضعیف منچستریونایتد در 
رقابت های مختلف فصل جاری که آخرینش 
شکست تحقیرآمیز 4 بر یک مقابل واتفورد 
پایین جدولی بود، به طور توافقی قرارداد 
به  و  را فسخ کرد  »اولگنار سولسشایر« 
همکاری اش با این مربی نروژی پایان داد. 
این باشگاه انگلیسی، مایکل .کریک را به عنوان 
مربی موقت شیاطین سرخ معرفی کرده تا 
گزینه ای را برای هدایت موقت شیاطین سرخ 
تا پایان فصل انتخاب کند. این مربی نروژی که 
در ماه دسامبر ۲۰18 جانشین ژوزه مورینیو 
در منچستریونایتد شد، در این مدت در 
168 بازی هدایت من یونایتد را برعهده 
داشت و آمار 91 برد، 37 تساوی و 4۰ باخت 
)54.17 درصد برد( را از خود برجای گذاشت. 
منچستریونایتد که در حال حاضر با 17 امتیاز 
در رده هشتم جدول رده بندی لیگ برتر 
انگلیس ایستاده و با چلسی صدرنشین 1۲ 
امتیاز اختلاف دارد، باید خود را آماده بازی 
خارج از خانه با ویارئال در هفته پنجم از 

مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا کند.
  واکنش »کریس« 

کریستیانو رونالدو که تابستان اخیر پس 
از 1۲ سال به منچستریونایتد بازگشت، 
در واکنش به قطع همکاری این باشگاه با 
سولسشایر، در حساب کاربری اش در شبکه 
اجتماعی »توئیتر« نوشت: »زمانی که برای 
اولین بار به اولدترافورد آمدم او مهاجم بود و از 
زمانی که به منچستریونایتد بازگشتم او مربی 
من بود، اما فراتر از هر چیز، »اوله« یک انسان 
برجسته است. برایش بهترین ها را در آنچه 
که زندگی برایش در نظر گرفته است، آرزو 
می کنم. موفق باشی دوست من! تو لیاقتش 

را داری!«.

  نظر »پپ«
پپ گواردیولا سرمربی منچسترسیتی 
در خصوص اخراج اولگنار سولسشایر از 
منچستریونایتد گفت: برای او بهترین ها را 
آرزو می کنم. رویارویی با او بسیار لذت بخش 
بود. او بیش از آنچه می خواستم مرا شکست 
داد، اما همانطور که من می دانم و خودش هم 
می داند، وقتی هدایت تیمی  مانند یونایتد، 
سیتی، چلسی، تاتنهام، لیورپول را بر عهده 
دارید، باید برنده شوید. من هنوز اینجا هستم 
چون برنده شده ام در غیر این صورت یک 
نفر دیگر اینجا می نشست. به امید روزی که 

بتوانیم دوباره همدیگر را ببینیم.
  عدم تمایل زیدان؟

یکی از گزینه های من یونایتد،  زین الدین 
زیدان سرمربی پیشین رئال مادرید است، اما 
به نظر می رسد این مربی فرانسوی علاقه ای 
به حضور روی نیمکت شیاطین سرخ ندارد. 
براساس گزارش شبکه تلویزیونی »بی بی سی 
اسپورت«، زیدان تمایلی به قبول هدایت 
منچستریونایتد ندارد، این در حالی است 
که مدیران این باشگاه انگلیسی او را به عنوان 
یکی از گزینه های اصلی جانشینی سولسشایر 
در نظر دارند. شایعاتی درباره زیدان منتشر 
شده که همسرش مخالف اصلی حضور او در 
منچستریونایتد است. این مربی فرانسوی در 
ماه می ۲۰18 پس از کسب سومین قهرمانی  
متوالی اش در لیگ قهرمانان اروپا با رئال مادرید 
این تیم را ترک کرد و در ادامه در کمتر از 
یکسال )۲84 روز بعد( و در تاریخ 11 مارس 
سال ۲۰19 به سانتیاگوبرنابئو برگشت و در 

دومین دوره مربیگری اش در این تیم یک 
قهرمانی در سوپرجام اسپانیا و یک قهرمانی در 
لالیگا کسب کرد. گفته می شود زیزو به دنبال 

سرمربیگری تیم ملی فوتبال فرانسه است.
  پوچتینو؟

نشریه دیلی میل انگلیس مدعی شد که 
سران باشگاه منچستریونایتد پس از پاسخ 
منفی زین الدین زیدان برای قبول هدایت 
این تیم، حالا پوچتینو سرمربی تیم فوتبال 
پاری سن ژرمن را در صدر فهرست گزینه های 
موردنظرش برای جانشینی اولگنار سولسشایر 
قرار داده اند. این در حالیست که پوچتینو در 
حال حاضر هدایت پاری سن ژرمن را برعهده 
دارد و این مرد آرژانتینی هم تا سال ۲۰۲3 
با تیم فرانسوی قرارداد دارد. طبق ادعای 
دیلی میل، پوچتینوی 49 ساله نسبت به ترک 
پارک دوپرنس بی میل نیست به خصوص که او 
در پاریس زندگی راحتی ندارد و از سپری کردن 
زندگی شخصی اش در یک هتل در پاریس در 
حالی که خانواده اش هنوز در انگلیس به سر 
می برند، خیلی راضی نیست. در واقع خانواده 
پوچتینو پس از اخراج او از تاتنهام حاضر نشدند 
همراه با او به پاریس بروند و تحمل این دوری 
برای مرد آرژانتینی چندان آسان نیست. در 
همین حال باشگاه پاری سن ژرمن نیز خیلی 
از عملکرد سرمربی سابق اسپانیول راضی 
به نظر نمی رسد که دلیل اصلی آن ناکامی  او 
در فتح لوشامپیونه در فصل گذشته و نتایج 
نه چندان دلچسب تیمش در فصل گذشته و 
جاری رقابت های لیگ قهرمانان اروپا بوده است. 
از طرف دیگر روزنامه تایمز نوشت که پوچتینو 

به یکی از نزدیکان خود اعلام کرده است که 
دوست دارد هدایت یونایتد را برعهده بگیرد. 
تایمز نوشت: پوچتینو مشکلی با پیشنهاد 
منچستریونایتد ندارد اما او تا پایان فصل جاری 
فرصت خواسته است چرا که نمی تواند در 

شرایط کنونی پاری سن ژرمن را ترک کند.
  گزینه عجیب!

SNN خبری عجیب منتشر کرد و مدعی 
شد که رونالدو به سران منچستریونایتد گفته 
که »لوئیز انریکه« را به عنوان سرمربی بعدی 
این تیم انتخاب کنند. انریکه اکنون هدایت 
تیم ملی اسپانیا را برعهده دارد و توانسته 
به صورت مستقیم راهی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر شود. او در یورو ۲۰۲۰ نیز با ترکیبی 
جوان شاهکاری در بین ماتادورها خلق کرد 
و توانست به جمع 4 تیم پایانی راه پیدا 
کند. اسپانیا در لیگ ملت های اروپا نیز به 
فینال رسید و مغلوب فرانسه شد. رسانه 
SNN نوشت که سرمربی سابق بارسلونا 
علاقه مند است که هدایت منچستریونایتد را 
برعهده گیرد. حالا مشخص شده که رونالدو 
نیز حامی  اوست و شاید این اتفاق رخ بدهد 
بزرگ  سرمربی  بتوانند  شیاطین سرخ  و 
مثل سرمربیان تیم های چلسی، لیورپول و 
منچسترسیتی داشته باشند. لوئیز انریکه 
در سال ۲۰15 توانست 3 گانه کسب کند و 

قهرمان لیگ قهرمانان اروپا نام گیرد.
  سایر گزینه ها 

گزینه های دیگر فهرست یونایتد برای 
جانشینی سولسشایر، لوران بلان مربی الریان، 
اریک تن هاگ مربی آژاکس و نیز جولن 
لوپتگی مربی سویا هستند. اتلتیک از لوپتگی 
به عنوان جدیدترین گزینه سران منچستر نام 
برده است. کسی که زمانی سرمربی تیم ملی 
اسپانیا و رئال بود و در دو سال گذشته با 
سویا نتایج خوبی کسب کرده است. لوپتگی 
که به خاطر هدایت رئال، سه روز مانده به 
جامجهانی ۲۰18 از تیم ملی اسپانیا برکنار 
شد، در رئال عمر کوتاهی داشت و پس از 
شکست سنگین در ال کلاسیکو جای خود 
را به سانتی سولاری داد ولی او در سویا اعاده 
حیثیت کرد و توانست این تیم را سال ۲۰۲۰ 

قهرمان لیگ اروپا کند.

مسعود اقبالی: 

در این 5 هفته برنامه خاصی از »استقلال«  ندیدم 
کارشناس فوتبال کشورمان گفت: در این 
5 هفته برنامه خاصی از استقلال ندیدم و این 
تیم نوسان بسیار زیادی داشت و عملکرد آنها 

سینوسی بود.
  دیدار با نساجی 

مسعود اقبالی در خصوص دیدار استقلال 
مقابل نساجی مازندران اظهارداشت: وقتی 
فوتبال ایران را می بینم کم کم در حال 
ناامیدی هستم. متاسفانه در بازی ها بعضا 
شاهد هستیم ساختارها رعایت نمی شود 
و مربیان برای دقایقی با سیستم 4-4-۲ 
تیمشان را ارنج می کنند و چند دقیقه بعد 
1-4-1-4. بازیکنان اصلا برای پست هایشان 
توجیه نیستند و کاملا مشخص است که در 
فوتبال ایران هوش تاکتیکی وجود ندارد. وی 
افزود: نساجی تیمی است که با دوندگی فضا 
و زمان را از رقبا می گیرد و در بازی با استقلال 
هم در زمین خودش و هم در زمین حریف این 
کار را به خوبی انجام داد. وقتی تیمی در زمین 
حریف پرس می کند، تیم مقابل بازی مستقیم 
انجام می دهد، اما فاصله خطوط شما باید به 
شکلی باشد که توپ به راحتی لو نرود. من در 
بازی استقلال دقت و سرعت لازم را در ارسال 

پاس ندیدم.
  نقاط قوت

وی در خصوص اینکه نقطه قوت استقلال 
خط دفاع این تیم محسوب 

می شود اما در خط حمله 
انتقاداتی  هافبک  و 
وجود دارد؛ بیان داشت: 
شاید صحبت هایی که 

می کنم برای خیلی ها ناراحت کننده باشد اما 
واقعیت است. استقلال سه مهاجم داشت که 
هر سه به یک شکل بازی می کردند. یامگا اصلا 
پستش هافبک راست نیست یا اگر هست، 
چابکی لازم برای حضور در آن پست را ندارد 
اما او در هافبک راست به کار گرفته شد. امین 
قاسمی نژاد سال گذشته این همه گل می زد، 
چرا امسال این کار را انجام نمی دهد، چون در 
پست تخصصی بازی نمی کند. اگر می گویید 
استقلال فقط یک گل خورده، دلیلش قدرت 
خط دفاع این تیم نیست بلکه ضعف تیم های 

دیگر است.
  انتقاد 

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: من 
ارتباطی بین هافبک و مهاجمان نمی بینم. 
نمی دانم ضربه به توپ از خط دفاع استقلال 
چگونه آموزش داده شده است، اما همه این 
کارها نیاز به تایمینگ دارد. اگر این مسائل 
آموزش داده نشده باشد، تیم دچار مشکل 
می شود. صادقانه من در این 5 هفته برنامه 
خاصی از استقلال ندیدم و این تیم نوسان 
بسیار زیادی داشت و عملکرد آنها سینوسی 

بود.
  پیشنهاد 

مربی اسبق استقلال ادامه داد: باید 
تاکتیک انفرادی و گروهی برای بازیکنان در 
نظر گرفته و کادرفنی خطوط را به هم متصل 
کند. اقبالی تصریح کرد: فراموش نکنید وقتی 
تمرین تکرار شود، به یک عادت تبدیل شده 
و در نتیجه در زمین به جریان می افتد. اگر 
یک سانتر اصولی درست انجام شود در پسِ 
آن تمرینات منظم قرار گرفته است، اقبالی 
تصریح کرد: این روش تیکی تاکایی 
که در تیم های دیگر می بینیم با 
کلی تمرین اجرا می شود. جالب 
است بازیکن حرفه ای قبل از 
دریافت توپ برای واگذاری 

آن تصمیم می گیرد، اما بازیکنان ما اول توپ 
را دریافت می کنند و بعد فکر می کنند که آن 
را به چه کسی واگذار کنند. برای مثال آماری 

از ژاوی در زمان بازی کردنش گرفته شد که 
او قبل از دریافت توپ 4۰۰ بار در یک مسابقه 
پشت سر و اطرافش را می دید. اما در ایران 
کدام بازیکن چنین کاری انجام می دهد. 
مشکلات در فوتبال کشورمان و به خصوص 
در بین بازیکنان زیاد است که اگر بخواهم به 

آنها اشاره کنم زمان زیادی می برد.

خـــبر

/ تطبیق ص11


